2011 四海同心慶双十(10/05 美國原居地出發)

加州排舞協會 台灣環島精選豪華九天之旅

Tour code: SFO9D-1005 (豪華團)



〈行程特色〉

網羅台北優質五星級酒店佳宿: 遠東香格里拉國際酒店,六福皇宮,晶華,凱撒,台北花園--- 提供超值住宿。環島精選一流酒店,追求全程精緻舒適住宿。

美食風味: 台南風情小吃,埔里紹興宴,台式海鮮料理, 五角船板,川府頂級鴛鴦鍋,鼎泰豐小籠包,好記台式料理。 ,全程酒店內早餐。

第一天(10/05): 美國出發 + 台灣

原居地機場啟程。<u>搭乘華航</u>,請於 10/04 晚上 9:00PM,自行前往舊金山機場 Check-in。<u>搭乘長榮</u> 航空的貴賓,請於 10/05 下午,自行前往舊金山機場 check-in。搭乘豪華客機前往寶島台灣。

第二天(10/06):

1. **〈早機:華航猜晨抵達〉**慈湖,大溪; 午餐後,續遊三峽,鶯歌,晚餐後,送酒店休息

2. 〈晚機 : 長榮航空深夜抵達〉送酒店休息。

住宿:桃園桃禧航空城酒店www.hotelorchardpark.com或同級 古華大飯店www.kuva-chateau.com.tw/ 同級

第三天(10/07):桃園/台南/億載金城/安平古堡/安平老街/春秋閣/新崛江夜市

(早餐:酒店,午餐:台南風情小吃,晚餐:自理) 住宿: 高雄西子灣(愛河館)或同級

早餐後由桃園前往台南古都,遊覽億載金城,安平古堡等著名古蹟,緬懷昔日駐兵防衛的情景。中餐享用台南風味小吃。餐後前往位於高雄左營的春秋閣。今晚將前往高雄著名夜市,新崛江夜市參觀,體驗結合美食與購物一體的台灣夜市文化精髓。

第四天(10/08): 高雄/日目潭乘遊艇遊湖/文武廟埔里酒廠/泽甲商圈夜市

(早餐:酒店,午餐:埔里紹興宴/ 晚餐: 台式海鮮料理)

佳宿:台中福華 http://taichung.howard-hotels.com.tw**或同級**早餐後驅車前往日月潭,遊覽文武廟等著名景點。之後前往毛王爺山地特產中心,午餐後續前往埔里酒廠參觀:埔里的好山好水、釀造出中外聞名的「埔里美酒」。傍晚抵達台中,晚餐後前往全台人氣超旺的逢甲夜市參觀。

第五天(10/09)搭高鐵回台北/四海同心

(早餐:酒店,午餐:五角船板,晚餐:自理) 酒店:香格里拉台北遠東國際大飯店或 六福皇宮 或 同級 早餐後搭乘高鐵返回台北,前往淡水珍珠養殖中心。午餐過 後回飯店,準備四海同心會。

第六天(10/10):早上參加國慶/雪山隧道/蘭陽博物館(早餐:酒店,午餐:台式料理,晚餐:台式海解料理)

酒店:蘭城晶英酒店www.silkiosplace-yilan.com.tw **或同級** 早上參加國慶典禮後,前往享用午餐,後經雪山隧道前往台 灣的後花園宜蘭。前往蘭陽博物館參觀。該館的館徽欲傳達 的意涵為:「人和自然的和諧共生」及「人與歷史的聯想」。 今晚我們住宿於純樸可愛的宜蘭,享受自然大地的青新。

第七天(10/11)早餐後/搭乘自強號過花蓮/靈芝茶藝館/長春祠/藏子口/太魯閣峽谷/慈母稿/天祥

(早餐:酒店/午餐:台式料理 晚餐: 酒店台式料理)

佳宿:太魯閣夭祥晶英猶http://taroko.silksplace.com.tw/**或同級**早餐後前往靈芝茶藝館,品嚐靈芝茶。之後前往太魯閣國家公園:太魯閣峽谷是一個足以傲視全世界的地理景觀,名列台灣百岳的高山。我們將前往遊覽(長春祠,太魯閣峽谷,燕子□、慈母橋,天祥 ----等著名風景區。今晚住宿當年蔣公接見外賓的行館,改建而成的天祥晶英酒店。

第八天(10/12)早餐於飯店/花蓮搭自強號火車回台北/故宮博物院/辟邪展示中心/101大樓觀景台自費

午餐 : 川府頂級鴛鴦鍋 晚餐 : 鼎泰豐小籠包 酒店:台北晶華酒店www.grandformosa.com.tw 或同級

餐後搭乘自強號列車返回台北。享用名聞港台的川府麻辣。 餐後前往,故宮博物院,辟邪展示中心。傍晚前往品嘗鼎泰 豐小籠包。晚餐後前往西區信義商圈的注名地標,也是台灣 最高的建築物 101 大樓,您可以自費前往觀景台,瀏覽台北 市夜景。

第九天(10/13)忠烈祠/西門町商圈自由活動 /於指定時間集合前往機場/回溫暖家

午餐: 好記台式料理

早餐後前往忠烈祠,祠內供奉著歷年忠勇犧牲的烈士牌位及建國史蹟圖片。在此我們可以觀賞到三軍儀隊衛兵換班交接儀式。午餐後至西門商圈(行程全程結束)。客人可自由活動(徒步區逛街,品嘗阿忠麵線本店原味,鴨肉扁---)盡情享受品嘗美食及購物的樂趣。返回美國的客人,將派車送往機場。

團費(包含機票,燃料稅):

(以下價格已包含政府補助旅遊津貼,如僑胞資格審核不通 過。須補繳回\$100美元)

大人(二人同房): \$1999up/小孩: -\$100up(須與兩大人同房)

單人房: +\$450 (搭乘華航另外 +\$50)

團費包含:

機票(含稅金,燃料付加費),代辦僑胞證、旅遊、門票、隨 團導遊、三餐(行程表所示)、酒店。

團費不含:

導遊+司機小費、私人花費。

注意事項:

*團費中已先包含政府補助之旅遊費用,繳費後不得再以任何名義要求退還。

*送機時間,以結束當天返回美國的回程航班為標準。前往其他地區,不同時間的航班,將不負責送往機場。

*雙十當日行程及 10/09 四海同心大會,將以政府的安排為依據。本公司將不負擔任何接送責任。

*行程結束,延後返回美國的貴賓,本公司將不-再安排車輛送 返機場。**去回程如遇周末,須另支付航空公司周末付加費。**

*酒店等級,以台灣當地公司分級為依據。本公司保留行程中自由安排,以及更動酒店的權利。

*本公司建議您,如有需長期服用藥物治療的病痛,請自行加買旅遊保險。本公司將不負擔旅客生病或因行程取消&延誤,行李延誤&遺失;行程中當地發生之罷工、天然災害、疾病等不可抗拒因素,所產生的任何額外費用。本公司保留更動行程,酒店的權利。

10/06 Breakfst/The Culture Resort of the Chiang's/Lunch/Sansia Old Street/Yingko Ceramic Street/Transfer to Hotel/Dinner

*The Culture Resort of The Chiang's: Tour Direction-Cihu (Cihu Mausoleum, Cihu Tourist Information Center, Cihu Sculpture Memorial Park)

* Sansia Old Street: Near the mountains and by the rivers, Sansia Old Street is one of the longest old streets in northern Taiwan. It is a scarce complete traditional street with historical value. Sansia Old Street generally refers to the southern section of Minquan Street and is about 200 meters long. The buildings have stood since the earliest period of the Republic of China. *Yingko Ceramic Street: It's the main place for producing ceramic in Taiwan.

10/07 Taoyuan/Tainan/The Oldest Golden City/Old Fort of Anping/Anping Old Street/Kaohsiung E Da World/International Outlet Mall

- * Anping Old Fort : A place of historic interest in Tainan, this is the ancient fort in Taiwan's history.
- *Anping Old Street: When goes to Tainan, you must go "Anping Old Street" that is one of the famous places in Tainan, there you can see many old building and stores that can't find in big city.

10/08 Kaohsiung/Sun Moon Take-take boat to travel lake/Wen Wu Temple/ Puli Winery/Fong Jia Night Market

*Sun Moon Lake: Sun Moon Lake, situated in Nantou County's Yuchih Township, in the center of Taiwan, and is the island's largest lake. It is a beautiful alpine lake, divided by the tiny Lalu Island; the eastern part of the lake is round like the sun and the western side is shaped like a crescent moon, hence the name "Sun Moon Lake". Its crystalline, emerald green waters reflect the hills and mountains which rise on all sides. Natural beauty is enhanced by numerous cultural and historical sites. Well-known both at home and abroad, the Sun Moon Lake Scenic Area has exceptional potential for further growth and recognition as a prime tourism destination.

*Wen Wu Temple: The temple to enshrine and worship Confucius, Guan Gong and Yue Faye.

*Fong Jia Night Market: This is the night market which near by the Feng Chia University. You could not only shop for the low-price clothes, but also try the local food.

10/09 Taichung/Take Bullet Train to Taipei/Taipei/ Pearl Center /Double Ten National Day's Evening Party10/10 Attend Double National Day's Ceremony/Hsuehshan Tunnel/ Lanyang Museum

* The emblem of Lanyang Museum attempts to convey "The Harmony and Symbiosis between Mankind and Nature" and "Association between Mankind and History". During initial stages of design, discussions were made among experts in museology, literature and history, natural ecology, local painters, CIS designers and dignitaries in the County before the decision was made to adopt the traditional wooden sculpture human-figure totem from the Kavalan Tribe, which most aptly expresses the above-mentioned connotations. Furthermore, the Lanyang Museum emblem also implies another meaning: countless people from all over Taiwan "selflessly contributed their efforts to make the creation of the museum possible." Within such a small human-figure totem, it also conceals the profound respect towards them.

10/11 Yilan/ By Train to Hualien/ Linzi & Tea Center/ Taroko National Park- Swallow Grotto, Eternal Spring Temple

*Cingshui Cliffs: Cingshui Cliffs refers to the 12-kilometer route between Su-hau highway and Chung De which is a convoluted and winding highway and is also the most breath-taking route in the entire Su-hua highway. It is also among Taiwan's 8 wonders. After passing Ho Ping tunnel, you will see this seemingly hovering highway adjacent to the mountain wall.

*Taroko National Park: The fourth National Park, Taroko Gorge has sufficiently view disdain for the world the geographical landscape.

*Eternal Spring Temple: Situated on the valley with the beautiful scene.

*Swallow Grotto: Following the Central Cross-Island Highway, at Yanzihkou (Swallow Grotto) the rock cliffs of the Liwu River gorge seem to reach to heaven while the river runs its swiftest and the distance between the gorge walls so narrow that they almost seem to touch each other.

10/12 Hualien By Train to Taipei /National Palace Museum/Handicraft Center/Lunch/ Taipei 101 Shopping Mall-Observatory Own expense/ Zaoho Night Market

*National Palace Museum: The world's largest assemblage of priceless Chinese art treasures, one which spans Chinese's nearly 5,000 year history.

13/10 Martyr's Shrine / Tamsui Old Street / Ximenting / Transfer to Airport For Departure

*Martyr's Shrine: To view an elaborate ceremony of changing guards hourly.

*Tamsui Old Street: It's a place where the Tamsui River meets the Taiwan Strait. More than just a great place for fresh seafood, nature provides the town with beautiful views. Like Keelung, Tamsui has a colorful history.

*Ximenting: The most popular shopping area where people will choose. Just enjoy your shopping here